
Op weg naar het nieuwe 
pensioenstelsel:  

de Pensioenfederatie
Op 1 januari 2026 gaat de nieuwe pensioenregeling in. Dat lijkt nog ver weg, 

maar de voorbereidingen zijn in volle gang. In dit magazine laten we 

 personen aan het woord die daar een rol in spelen. Deze keer gaat onze 

adviseur Arbeidsverhoudingen Dick Voortman in gesprek met Ger Jaarsma, 

voorzitter van de Pensioenfederatie.

20 ONDERHOUDNL ONDERHOUDNL 21

02
24

02
24PENSIOENDIALOOG PENSIOENDIALOOG



Dick: “BPF Schilders is een kleiner pensioenfonds. 

Dan is het fijn dat er een belangenbehartiger is zoals 

de Pensioenfederatie die namens alle fondsen één 

geluid laat horen in politiek Den Haag.”

Ger: “Zeker, uiteraard kunnen pensioenfondsen zelf de 

politiek en media opzoeken, maar soms is het handiger 

en krachtiger als de federatie dat namens de hele 

sector doet.”

Dick: “Jullie hebben bij de informateurs gepleit voor 

rust en ruimte om de overgang naar het nieuwe 

stelsel voor te bereiden. Dit naar aanleiding van 

 geluiden om de wet aan te passen of zelfs in te 

trekken.”

Ger: “Klopt, we hebben erop aangedrongen om de Wet 

Toekomst Pensioenen (WTP) uit te voeren zoals deze er 

nu ligt. Deze is zowel in de Tweede als Eerste Kamer 

aangenomen met bijna twee derde meerderheid.  

En dat alles na artikelsgewijze behandeling, dat is echt 

uniek. Terugdraaien is geen optie. Sleutelen aan de wet 

kan, maar daar zijn wij geen voorstander van. Laten we 

er de eerste tien jaar vanaf blijven en nu de focus 

leggen op een goede uitvoering. Dit hele proces om te 

zorgen voor een goede pensioenvoorziening voor 

werkenden en gepensioneerden is niet gebaat bij 

aanhoudende politieke discussies.”

Dick: “Wij liggen op koers met het aanpassen van de 

pensioenregeling voor onze bedrijfstak. We willen 

voor 1 juli het transitieplan hebben ingediend bij  

De Nederlandse Bank (DNB) en per 1 januari 2026 

overgaan naar het nieuwe stelsel. Ik heb wel wat zorg 

over de planning: we zien dat DNB zeer goed kijkt 

naar de transitieplannen en dat er gebrek is aan 

personeel om dat allemaal te doen. Daardoor  

moeten we misschien langer op groen licht wachten.  

Dat zou jammer zijn, want PGGM heeft nog het 

nodige werk aan het inrichten en testen van de 

digitale omgeving. Het moet allemaal foutloos 

verlopen straks.”

Ger: “Er wordt momenteel door pensioenfondsen, 

uitvoerders en toezichthouders intensief samen

gewerkt om deze omvangrijke transitie tot een succes 

te maken. Het is voor ons allemaal nieuw, dus we  

lopen tegen dingen aan. Daar leren we van. Ook voor 

DNB is het een nieuw proces. DNB heeft nu een 

invaarsjabloon opgesteld waarmee snel kan worden 

bepaald of alle stukken compleet zijn en de inhoud 

voldoet. Ook worden good practices gedeeld. Dus we 

verwachten dat het vlotter zal gaan. Aan de andere 

kant: DNB is uiteindelijk ook toezichthouder, dus zij 

moeten uitermate kritisch zijn. Zorgvuldigheid gaat 

voor snelheid.” 

Dick: “Welke andere punten hebben jullie bij de 

informateurs onder de aandacht gebracht namens de 

pensioenfondsen?”

Ger: “We hebben benadrukt dat de overheid in de 

toekomst niet moet bezuinigen op pensioen. De hoge 

standaard van pensioen die we in Nederland hebben, 

moeten we borgen. Als derde punt hebben we 

 aangegeven dat er ruimte moet zijn voor pensioen

fondsen om te investeren in maatschappelijke opgaven 

zoals woningbouw, energietransitie en infrastructuur.  

Dat zijn grote opgaven waar de pensioenfondsen, die 

gezamenlijk zo’n 1.600 miljard euro beheren, een rol in 

kunnen en willen spelen. Daarvoor is regie nodig van de 

overheid. Voorwaarde daarbij is dat zulke investeringen 

een goed en langjarig rendement moeten opleveren 

voor aangesloten werkenden en gepensioneerden. 

Zorgen voor een goed pensioen in een leefbare wereld, 

dat blijft onze ambitie.” 

Dick: “Met ondersteuning vanuit de Pensioenfederatie 

kan BPF Schilders onze leden helpen met informatie, 

spreekuren en handige tools rondom pensioenen. 

Welke boodschap heb jij voor werkgevers in onze 

sector?” 

Ger: “Maak gebruik van alle mogelijkheden die BPF 

Schilders biedt in de voorlichting aan je medewerkers. 

Jullie hebben het pensioen in jullie bedrijfstak goed 

voor elkaar. Bespreek het met je medewerkers én met 

aankomend nieuwe medewerkers. Pensioen is een 

belangrijke arbeidsvoorwaarde. Na het salaris gaat 

daar het meeste geld in om!”

Meer weten?

Kijk op onze website op deze pagina:  

onderhoudnl.nl/pensioen

Over de Pensioenfederatie
De Pensioenfederatie is de belangenbehartiger van bijna alle pensioenfondsen in Nederland. Deze 

organisatie voert de lobby bij politici en ministeries en onderhoudt contacten met sociale partners. 

Ook ondersteunt de federatie haar leden door onder andere kennisdeling via nieuwsberichten, 

webinars, bijeenkomsten, masterclasses en publicaties.

Ger Jaarsma Dick Voortman
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